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Gdańsk, 2.06.2025 r. 

 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr IX/2025 

 
1. Rozpoczęcie obrad w dniu 2.06.2025 r. o godz. 18:39 przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Osowa, 

Małgorzatę Biernat. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. Obecnych 11 radnych i 1 gość. 

3. Przewodnicząca Rady przedstawia porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IV. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa. 
V. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie priorytetowych zadań dla jednostki 

pomocniczej – Dzielnicy Osowa do ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na rok 2026 (druk nr 27). 
VI. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Wsi Wysoka         

(druk   nr 26). 
VII. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy. 

VIII. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa. 
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji. 

 

4. Wniosek radnego Michała Dworakowskiego o dołączenie do porządku obrad punktu VI a „Dyskusja                  

i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie koncepcji budowy Trójmiejskiej Kolei Linowej, łączącej Górny 

i Dolny Taras Gdańska” (druk 29). Projekt uchwały składa grupa pięciu radnych dzielnicy: Michał 

Dworakowski, Paweł Zarzycki, Piotr Koenig, Renata Krajka, Mateusz Gudaniec. 

5. Głosownie nad przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad. Wniosek przyjęty jednogłośnie                        

(11 głosów „za”). 

6. Wniosek Pawła Zarzyckiego, Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury, Transportu i Zagospodarowania 

Przestrzennego, o dołączenie do porządku obrad punktu VI b „Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie przedstawienia opinii dotyczącej wprowadzenia jednokierunkowej organizacji ruchu i wytyczenia 

dodatkowej strefy Kiss & Ride wzdłuż ulicy Orfeusza w dzielnicy Osowa” (druk 28), przygotowanej             

przez tę komisję. 

7. Głosownie nad przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad. Wniosek przyjęty jednogłośnie                       

(11 głosów „za”).  

8. O godz. 18:49 do obrad dołącza radny Roland Szymański (obecnych 12 radnych). 

9. Przedstawienie przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy nowego porządku obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IV. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa. 
V. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie priorytetowych zadań dla jednostki 

pomocniczej – Dzielnicy Osowa do ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na rok 2026 (druk nr 27). 
VI. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Wsi Wysoka          

(druk nr 26). 
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  VI a.    Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie koncepcji budowy Trójmiejskiej Kolei 
Linowej, łączącej Górny i Dolny Taras Gdańska (druk 29). 
  VI b.    Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przedstawienia opinii dotyczącej 
wprowadzenia jednokierunkowej organizacji ruchu i wytyczenia dodatkowej strefy Kiss & Ride wzdłuż ulicy 
Orfeusza w dzielnicy Osowa” (druk 28). 
VII. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy. 

VIII. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa. 
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji. 

 

10. Głosowanie nad porządkiem obrad. Porządek obrad jednogłośnie przyjęty (12 głosów „za”). 
11. Informacja o terminie kolejnej sesji Rady Dzielnicy Osowa: planuje się przerwę wakacyjną, po której –         

we wrześniu – zostaną zwołane obrady X sesji. Jeżeli nastąpią pilne potrzeby przyjęcia uchwały, będzie 
konieczne wcześniejsze zwołanie kolejnej sesji. 

12. Dyskusja w sprawie ustalenia kolejnych dyżurów radnych dzielnicy. W tej kwestii również następuje przerwa 
wakacyjna. Po przerwie wakacyjnej wstępnie zostają wyznaczone radne: Arleta Słomkowska i Barbara 
Majewska. Termin zostanie ustalony razem z terminem kolejnej sesji. 

13. Radny Paweł Zarzycki zgłasza chęć pełnienia dyżuru w okresie wakacyjnym. Propozycja zostaje pozytywnie 
przyjęta. Przypomina się radnemu o konieczności wcześniejszego ogłoszenia tego faktu tak, aby możliwe 
było poinformowanie mieszkańców o możliwości skorzystania. 

14. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy prezentuje treść projektu uchwały w sprawie priorytetowych zadań        
dla jednostki pomocniczej – Dzielnicy Osowa do ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na rok 2026 (druk nr 27).  

15. Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury, Transportu i Zagospodarowania Przestrzennego, Paweł Zarzycki, 
przedstawia pozytywne stanowisko komisji w sprawie treści uchwały z zastrzeżeniem do podpunktu 3), 
dotyczącego budowy ulicy tzw. Nowej Kielnieńskiej.  

Komisja proponuje, aby zmienić treść podpunktu. Podczas dyskusji zaproponowano, że podpunkt 3) zostanie 
skrócony i brzmieć będzie następująco: „Budowa ulicy tzw. Nowej Kielnieńskiej jako trasy alternatywnej      
do ulicy Kielnieńskiej”. 

16. Głosowanie nad wprowadzeniem proponowanej zmiany treści uchwały. Zmiana została przyjęta                  
(10 głosów „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”). 

17. Głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały (druk nr 27 wraz z z przyjętą zmianą). Uchwała przyjęta 
jednogłośnie (12 głosów „za”). 

18. Członkini Zarządu Dzielnicy, Magdalena Wilczewska-Siwik przedstawia treść projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy Rondo Wsi Wysoka (druk nr 26).  

19. Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury, Transportu i Zagospodarowania Przestrzennego, Paweł Zarzycki, 
przedstawia stanowisko komisji: połowa komisji zagłosowała za pozytywną opinią dot. uchwały, druga 
połowa zaproponowała nazwę „Rondo Wysoka”. 

20. O godz. 19:11 do obrad dołączają goście: Justyna Martyniuk Pęczek i Grzegorz Pęczek. 
21. Trwa dyskusja w sprawie ustalenia właściwej formy językowej nazwy ronda. 
22. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa, Małgorzata Biernat, zarządza głosowanie nad treścią uchwały. 

Uchwała zostaje przyjęta (11 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”). 
23. Radny Michał Dworakowski, autor projektu uchwały w sprawie koncepcji budowy Trójmiejskiej Kolei 

Linowej, łączącej Górny i Dolny Taras Gdańska (druk 29), przedstawia jej treść. 
24. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy, Bartosz Stefański proponuje wprowadzenie autopoprawki dotyczącej 

podstawy prawnej uchwały (wykreślenie §15 ust. 1 pkt 6). 
25. Radny Michał Dworakowski dokonuje proponowanej autopoprawki. 
26. O godz. 19:32 do obrad dołącza radna Katarzyna Komorowska (obecnych 13 radnych). 
27. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa przeprowadza głosowanie nad przyjęciem omawianej uchwały. 

Uchwała zostaje przyjęta (12 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”). 
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28. O godz. 19:53 obrady opuszczają goście: Justyna Martyniuk Pęczek i Grzegorz Pęczek. 
29. Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury, Transportu i Zagospodarowania Przestrzennego, Paweł Zarzycki, 

przedstawia projekt uchwały w sprawie przedstawienia opinii dotyczącej wprowadzenia jednokierunkowej 
organizacji ruchu i wytyczenia dodatkowej strefy Kiss & Ride wzdłuż ulicy Orfeusza w dzielnicy Osowa     
(druk nr 28). 

30. Bartosz Stefański proponuje dokonanie autopoprawki: wykreślenie paragrafu 2 z uchwały oraz dodanie 
„Osowa”. 

31. Paweł Zarzycki wprowadza proponowaną autopoprawkę. 
32. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa przeprowadza głosowanie nad przyjęciem omawianej uchwały. 

Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie (13 głosów „za”). 
33. Członkowie Zarządu Dzielnicy przedstawiają zagadnienia, którymi zajmowali się w ostatnim czasie: 

 Organizacja Osowskiego Przywitania Lata; 
 Zmiana planów lokalizacji budowy remizy Straży Pożarnej z terenu przy Orfeusza w Osowej na tereny    

w okolicy lotniska na Matarni; 
 Negatywna opinia w sprawie projektu parku przy ul. Prometeusza – projekt nie realizuje założeń 

koncepcji, wypracowanej na drodze konsultacji społecznych. 
34. Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury, Transportu i Zagospodarowania Przestrzennego, Paweł Zarzycki, 

przedstawia sprawozdanie z działalności komisji. 
35. W ramach wolnych wniosków odbywa się dyskusja w sprawie planów Wydziału Edukacji, aby od września 

uczennice i uczniowie szkoły sportowej z Żabianki byli dowożeni na zajęcia na Osowską Pływalnię. Przyczyną 
takiej decyzji jest konieczność zapewnienia możliwości przeprowadzania treningów mimo wyłączenia -        
za sprawą koniecznego remontu - z użytkowania pływalni na Żabiance. 

Skutkiem tej decyzji będzie brak/ograniczenie zajęć pływania dla dzieci ze szkół, które dotychczas korzystały  
z osowkiej pływalni: SP 81, ZSO nr 2, SP 82. 
Zwrócono także uwagę, że transport młodzieży z Żabianki do Osowej będzie się odbywał poprzez jeden          
z najbardziej zakorkowanych ciągów komunikacyjnych w mieście i będzie wzmagał te trudności. 

36. Zamknięcie sesji 21:33. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa 
 
 

Małgorzata Biernat 


